
Tweede Jaarverslag van de 
Ned. Vereeniging tot bestrijding van 

het Tandbederf 
uitgebracht in de Gewone Ledenvergadering, op 

Vrijdag 22 Maart 1912. 

In het afgeloopen Vereenigingsjaar werd, behalve de 
gewone Ledenvergadering op 25 Maart 1911, eene Bestuurs-
vergadering gehouden op 7 Dec. 1911. 

In het Bestuur kwam eene kleine wijziging door uit-
treding van Dr. D r o o g l e e v e r F o r t u y n, in wiens 
plaats Dr. C. L. G. B echt werd gekozen. De Heer 
C. H. W i t t h a u s nam het Eere-Voorzitterschap der 
Vereeniging aan. 

Het mocht ons eindelijk gelukken de Koninklijke goed-
keuring op onze Statuten te verkrijgen. 

Met erkentelijkheid kunnen wij mededeelen, dat het Hare 
Majesteit de Koningin-Moeder behaagd heeft welwillend 
te beschikken op het verzoek der Vereeniging om het 
Beschermvrouwschap op zich te nemen. 

Als bewijs van Harer Majesteits belangstelling in ons 
werk mocht de Vereeniging een gift van f 100.— ontvangen. 

In het „Archiv für offentliche Mundhygiëne" werd het 
portret van Hare Majesteit als Beschermvrouw onzer 
Vereeniging opgenomen en een exemplaar aan Hare Maj es-
teit aangeboden, waarvoor wij een schrijven van dank- 
betuiging mochten ontvangen. 	- 
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Namens de Vereeniging werd door de H.H. de M o n c h y, 
R u o f f en L. Fr ank een onderhoud aangevraagd bij 
den Wethouder van Onderwijs te Rotterdam om aan te 
dringen op gemeentelijke voorziening in tandheelkundige 
hulp aan on- en minvermogenden. 

Verder werd uitvoering gegeven aan het voorstel Wes-
terman om aan de kinderen van eenige Gmeentescholen 
voor lager onderwijs kosteloos een tandborstel, een doosje 
tandpoeder en eene korte gebruiksaanwijzing uit te deelen. 
Uitgereikt werden 3100 borstels van de Hygiëne-Commissie 
en 2500 doosjes tandpoeder, tegen kostenden prijs door 
den Heer Friedrich verstrekt. In het geheel bedroegen 
de kosten f 579.26, waarvoor den milden gevers namens 
de Vereeniging dank en hulde werd gebracht. 

Door de Rotterdamsche Tandheelkundige Vereeniging 
werd aan onze Vereeniging het recht afgestaan om school-
platen over verzorging van het gebit te doen afdrukken, 
welke schenking door ons met dankbaarheid werd aanvaard. 

Ter uitvoering van het voorstel Vellenga-de Monchy om 
aan alle Gemeentebesturen in Nederland kosteloos een 
schoolplaat toe te zenden en meerdere exemplaren ter 
algemeene invoering op de scholen tegen kostenden prijs 
verkrijgbaar te stellen, werden bij de firma I m m i g & Zen 
te Rotterdam 3000 platen besteld, waarvan de verzending 
weldra zal plaats hebben. 

Prof. J essen nam de uitnoodiging aan om voor 
Leden en genoodigden eene lezing te houden over school-
tandklinieken. 

Het ledental, schoon nog veel te gering, zagen we iets 
vooruitgaan. Met den wensch, dat de propagandalezing van 
Prof. J e s s e n en de verspreiding der schoolplaten de 
Vereeniging in ruimeren kring bekend zal maken en aan-
leiding zal geven tot toetreding van vele nieuwe leden, 
eindig ik dit jaarverslag. 

C. VAN DER HOEVEN, 
2de Secretaris. 


